

Referat bestyrelsesmøde d. 5/5 2025 kl. 18.30

Tilstede:

Martin Vasarhelyi (MV), Mads M. Hansen (MMH), Henrik Johansen (HJ),
Lars Kjærbølling (LK), Tue Johansen (TJ)

Suppleant:

Jesper Hansen (JH),
Søren Lund (SL)

Havneassistent:

Søren Eichner (SE)

Fraværende:

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Fra havnen - ved deltagelse af én af havneassistenterne.

SE fortalte kort om havneassistenternes arbejde. Der er bl.a. planer om oprydning af smedjen og mastegården, sidstnævnte så der bliver plads til stativerne. MMH fortalte, at der er 5 ledige pladser i Sydhavn og 12 i Nordhavn. Dertil har der i april været 6 på bedding, 4 fra egen havn og 2 ude fra. Frem til 25/4, har der været 7 betalende gæstesejlere og 23 autocampere. Alene fra d. 25/4 til 5/5, har der været 27 autocampere.

- 2.1. Drøftelse om overgang til fjernvarme nedlæggelse af gas til opvarmning af servicebygning - Deadline ultimo april for tilmelding

Vi har stadig ikke fået en tilbagemelding på prisen fra Daniel ved Middelfart Fjernvarme.

3. Økonomi -update (HJ)

Havnen har i alt 78.000 kr. i tilgodehavender. Det blev aftalt, at den detaljerede gennemgang af økonomien gennemgås i juni.

3.1. Skal andelshaver have bopæl eller sommerhus i Middelfart Kommune?

Jf. vedtægterne kan folk uden for Middelfart Kommune godt købe andel i havnen.

3.2. Rabatsats på havnepladser

MMH oplyste følgende: En bådplads skal være minimum 2 meter længere end båden. Der gives rabat på pladser, således at eksempelvis en båd på 10 meter, der bliver lagt på en 14 meter plads, kan få op til 2 meter i rabat og kun betaler for 12 meter.

3.3. Pladsoversigt

Der blev drøftet, hvor den opdaterede pladsoversigt findes i bestyrelsens drev.

4. Projektgruppen opdatering (Lk)

LK fortalte, at der på mødet med A1 skulle undersøges bundforhold ud for havnen. Målingen af vanddybderne skal bla. bruges til at estimere pris, da vanddybden har væsentlig betydning for prisen på udbygningen af havnen. Der har tillige været møde mellem LK, MV og SWECO. Der afventes et tilbud fra SWECO. 3. maj var der møde med den nye frivillige i arbejdsgruppen, Torben Kamp, der bibringer en lang række kompetencer og kontakter til arbejdet. LK berettede, at der pågår en diskussion i projektgruppen om, hvorvidt der skal oprettes en paraplyforening, der kan stå bag

projektet og søge fondene. Dertil oplyste SWECO, at havbunden omkring spildevandsudløbet skal undersøges for forurening.

5. Strib Bådeklub

- 5.1. Der skal afholdes nyt dialog møde, med henblik på aftale om rengøring af toiletter i sæsonen.

MMH genfremsender tidligere modtagne forhandlingsoplæg fra Strib Bådehavn mhp. drøftelse af oplægget i Strib Havns bestyrelse.

- 5.2. Nyt møde? Spunsen i Nordhavnen, aftale med grundejerforeningen eller ej?

MMH oplyste, at MMH indkalder til møde med Bo Arnesen og Aksel Iversen.

6. Arrangementer 2025

- 6.1. GUF møde afholdt 24/3
- 6.2. Skt. Hans - spejderne
- 6.3. Gademarked
- 6.4. Havnens 50 års jubilæum.

MMH drøfter koordinering af gademarked og havnens jubilæum med Sven-Aage Hansen. HJ oplyste, at muslingeforeningen gerne vil bidrage til havnens jubilæum. Det blev aftalt, at HJ kontakter Lokalhistorisk arkiv med forespørgsel om de kunne have interesse i at lave en plakat med havnens historie. HJ og LK udarbejder et par udkast til plakater, hhv. havnens historie og fremtid.

7. Eventuelt